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Pan
Artur Kijewski

Radny
Rady Miasta Kalisza

W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną na Sesji Rady Miasta Kalisza w dniu 23.01.br. w sprawie

stanu nawierzchni chodnika na Moście Kamiennym , uprzejmie informuję jak niżej.

Z uwagi na powstałe ubytki kostki granitowej w nawierzchni chodnika na moście kamiennym,

zobowiązałem  Miejski  Zarząd  Dróg  i  Komunikacji  w  Kaliszu do  niezwłocznej  naprawy  nawierzchni

chodnika wraz z monitorowaniem jego stanu.

Z uwagi na pojawiające się co jakiś  czas ubytki  w nawierzchni chodnika, podjęte zostaną kroki  co do

przeprowadzenia  prac  mających  na  celu  wyeliminowanie  takich  sytuacji  w  przyszłości,  uwzględniając

także ewentualną wymianę nawierzchni z kostki na płyty granitowe.

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza




